
Agenda | FAU møte 17. apr. 2023

Representanter: Maren og Malin (1.-3 kl.), Mona og Pål (4. kl.), Tomas og Espen (5. kl.), Lena (6. kl.),
Frode og Geir (8. kl.), Rut Helene og Thormod (9./10. kl.). :fravær :referent

Sak 1: referat og innkalling
Godkjent!
____________________________________________________________________________________

Sak 2: Info fra rektor
Status: 88 elever pr. i dag. Flere som melder interesse for å starte hos oss.

Nytt skoleår/ansettelser: Vi starter i disse dager med å planlegge neste år. Pr. nå, har vi ikke behov for
noen nye ansatte, men vi har noen potensielle lærere på hånden, om behovet skulle melde seg. Pr. nå er
vi 96 startende til høsten, men dette vil mest sannsynlig bli enda høyere.

Leirskole/demokrativerksted: I dag sendte vi avgårde 7. klasse til Knaben leirsted. Vi tror det blir en
kjempebra uke for dem. I morgen sender vi tre 9. og 10. klassinger til Oslo og Utøya på
demokrativerksted. Her vil de lære hva som skjedde og lære viktigheten av et velfungerende demokrati
sammen med elever fra hele landet.

Utviklingssamtaler og medarbeidersamtaler: Vi har gjennomført både utviklingssamtaler og
medarbeidersamtaler. Ansatte er generelt veldig fornøyde med å jobbe ved skolen, og trives.

Ansatte: Har hatt noen sykemeldinger, som har gjort at det har vært noe utfordrende. Vi har dog fått gode
vikarer til å ta disse rollene der det har vært nødvendig. I tillegg har vi i en del av klassene to
kontaktlærere, hvor den ene har tatt ansvaret alene i en tidsperiode.

Skolens utviklingsområder: De nye læreplanene i fagfornyelsen gjør at vi må tenke litt nytt ift. hvordan
vi som skole ønsker at elevene våre skal komme igjennom alle årene på skolen. Vi tar utgangspunkt i
10.-klassingen. Hva er det en elev som avslutter skolegangen hos oss, skal kunne? Deretter jobber vi
med baklengs planlegging i hvert enkelt fag, og finner ut hva eleven må kunne etter hvert årstrinn. Dette
gjør at vi som skole jobber på denne måten. Det blir litt mindre opp til hver enkelt lærer (uten at vi vil ta
bort autonomien hos læreren), og mer en helhetlig undervisning.
Kompetanseløftet er et annet satsingspunkt hvor vi skal avdekke våre rutiner ift. spesialundervisning og
en inkluderende praksis. Dette er et tiltak som alle skoler og barnehager i Skien kommune er med på, og
de fleste frittstående skoler. Vi tror det er viktig å være med på noe av det kommunen setter i gang med,
for å vise at vi er en del av alle skoler i kommunen.

Elevundersøkelsen: I år er denne endret ihht. personvern. For en liten skole som vår blir den tett på
ubrukelig. De fleste spørsmål er "prikket". Det vil si at tallene ikke står fordi man kan identifisere hvem som
har svart hva. Klassetrivsel blir dermed vårt verktøy mot å undersøke de forskjellige faktorene elevene
også blir spurt om i elevundersøkelsen.

Mobbing: Ut i fra undersøkelsene vi har gjort lokalt på skolen, er det lite mobbing på skolen vår.
Dessverre har vi episoder vi gjerne skulle unngått, men vi tar tak i disse så fort som mulig når vi oppdager
dem eller blir gjort oppmerksomme på dem. Vi setter da inn tiltak iht tiltaksplaner og/eller aktivitetsplaner.



____________________________________________________________________________________

Sak 3: Årshjul
- Foreldremøte-evaluering:
Godt oppmøte. Interessant og bra opplegg fra kommunens SLT-koordinator. Inntrykk av at mange av
foreldrene synes dette var god input.

- Vårdugnad: Det nærmer seg vårdugnad, og dato og info kommer om ikke lenge! Vi ber skolen forberede
konkrete oppgaver og noen som delegerer, så det er lett for foreldre å bidra noen timer en
ettermiddag/kveld.

Sak 4: Kveldsravn
De offentlige skolene på Gulset har de siste årene satt i gang med Kveldsravn, noe som likner på
Natteravn-konseptet. Tanken er å gjøre Gulset litt tryggere for barn/ungdom å ferdes i på kveldstid ved å
styrke tilstedeværelsen av voksne som bryr seg. Grupper på 6-8 foreldre fra alle skolenes 6., 7. og 8.-
klasser møtes onsdager og fredager fra 18-21 (+spesielle utedager som 16. mai). Her deler de seg opp i
mindre grupper, tar på seg gule vester, og fordeler områder som hver gruppe skal bevege seg i.

Skolen vår er blitt invitert til å bidra, og dette synes vi i FAU er viktig å støtte opp om. Alle de aktuelle
klassene ved skolen vår har fått info og oppmøteturnus (tilsvarende det andre skoler har sendt ut).
Vi har allerede fått prøvd oss noen kvelder, og tilbakemeldingene er veldig gode fra de av oss som har
gått rundt!

Sak 5: 17. mai
Det blir 17. mai-feiring på skolen i år også. Det var en stor suksess i fjor, så vi håper på stort engasjement
og oppmøte i år også! FAU + foreldre fra mellomtrinnet har ansvaret. Tidspunktet legges til 13-15, og
nærmere invitasjon kommer!

Sak 6: Økonomi
FAU har sendt forespørsel til skolens lærere og elevråd, om vi kan få en oversikt over store og små ting
de ønsker seg til skolen. Realistiske og urealistiske ønsker. Det er gratis å drømme og å ønske seg ting. :)
FAU har i årene fremover lyst til å bruke noen kroner på å bidra til en enda bedre skole for barna våre, og
da hjelper det veldig å ha en ønskeliste å lese på av og til. :)

____________________________________________________________________________________

Neste FAU-møte: 5. juni kl. 1830-2030.
____________________________________________________________________________________

Meld inn saker du er opptatt av via din klassekontakt eller e-post til FAU: fauosg@gmail.com

mailto:fauosg@gmail.com

